
Fra: Audun Håland <audun@munnhola.no> 
Sendt: 7. mai 2015 23:01 
Til: Postmottak Meland; Alexander Helle; Bjorn Tore Hesjedal 
Kopi: Eirik Utne; Aina Steinsland 
Emne: SV: Innspill områderegulering på Flatøy 
 
Kategorier: Grønn kategori 
 

Godt skrive, Bjørn Tore!  

Folkehelse ( fysisk og psykisk) må stå sentralt i planlegginga på Flatøy. Eg er glad du tok med 

padleklubbens behov for å kunne tenke/ drive langsiktig. NHP driv viktig inkluderingsarbeid, 

dette er også folkehelsearbeid.  

Klubben er hittil blitt møtt med svært god velviIje frå eigarar  av både naust og klubbhus, men 

har dessverre ingen bindande kontrakt. Klubben kan i verste fall måtte legge ned sine 

lågterskeltilbod  nærast på dagen. Eg ser derfor med spenning fram mot utviklinga på Flatøy! 

Helsing Audun Håland 

Sendt fra min Sony Xperia™-smarttelefon 

 

 

---- Bjorn Tore Hesjedal skrev ---- 

Hei 

  

Har etter beste evner satt sammen noen punkter vi diskuterte på sist styremøte i Meland 

idrettsråd. 

  

Bjørn Tore 


